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     Protokół Nr 344/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 21 sierpnia 2023 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie  10:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

2. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

3. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania  

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

4. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

5. Ewa Zawadzka – Główny Księgowy Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany  

do porządku obrad poprzez wprowadzenie w pkt 4a) sprawy dotyczącej rozpatrzenia projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia na 2023 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkól i placówek prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski, ustalenia na rok 2023 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 

które może być przyznane dofinansowanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad posiedzenia Zarządu Powiatu głosowało  

5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie pisma Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 18.08.2023r. znak 

EDR.2123.12.2023.EDO w sprawie uzyskania porozumienia z organem sprawującym 
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nadzór pedagogiczny w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora nowo powstałej 

jednostki  Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

Przerwa w obradach. 

4. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie finansowym  

oraz w planie wydatków na 2023 rok. 

4a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia na 2023 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkól i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2023 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane 

dofinansowanie. 

5. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

6. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie nadania 

numeru porządkowego Branżowej Szkole I Stopnia w Myśliborzu wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz Branżowej Szkole I Stopnia 

Specjalnej w Myśliborzu wchodzącej w skład Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Myśliborzu. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów uchwał 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

8. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

9. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Oddziału Północnej Izby Gospodarczej w Dębnie  

o uhonorowanie Pana Kazimierza Rocław Honorową Odznaką Gryfa 

Zachodniopomorskiego. 

10. Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 16.08.2023r. w sprawie podpisania umowy najmu powierzchni 

użytkowej w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku. 

11. Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 16.08.2023r. w sprawie podpisania umowy najmu powierzchni 

użytkowej w budynku Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w przedmiocie użyczenia pomieszczeń 

znajdujących się w budynku Starostwa Powiatowego  Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13. 

13. Udzielenie pełnomocnictwa dla Pana Rafała Chmielewskiego reprezentującego 

Wykonawcę realizującego zamówienie obejmujące wymianę dźwigu osobowego  

w budynku Domu Pomocy Społecznej dla Osób  Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu. 

14. Przedłożenie informacji o stanowisku Burmistrza Dębna w sprawie wniosku Powiatu  

o dofinansowanie zadania polegającego na budowie chodnika przy ul. Chojeńskiej  

w Dębnie. 

15. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nowogródek Pomorski  

w sprawie powierzenia Gminie zadania publicznego w zakresie zarządzania odcinkiem 

drogi powiatowej nr 2108Z i odcinkiem drogi powiatowej nr 2109Z na odcinku Giżyn – 

Nowogródek Pomorski w zakresie pełnienia funkcji inwestora. 

16. Rozpatrzenie wniosku o przyznanie odszkodowania z tytułu przejęcia gruntów pod drogi 

publiczne. 
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17. Zapoznanie się z decyzją Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 2.08.2023r.  

w sprawie czasowego zaprzestania działalności Oddziału Chirurgii z Blokiem 

Operacyjnym Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. 

18. Rozpatrzenie wniosku grupy radnych Rady Miejskiej w Barlinku przekazanego przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Barlinku pismem z dnia 31.07.2023r. znak 

RO.III.0004.52.2023 w sprawie podjęcia uchwały zwiększającej udziały właścicielskie 

w Spółce Szpital Barlinek do 50%. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Rozpatrzenie pisma Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 18.08.2023r. znak 

EDR.2123.12.2023.EDO w sprawie uzyskania porozumienia z organem sprawującym 

nadzór pedagogiczny w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora nowo powstałej 

jednostki  Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odczytał treść pisma, w którym „Działając na podstawie § 8 ust. 1 Rozporządzenia Ministra 

Edukacji Narodowej z dnia 11 sierpnia 2017 roku w sprawie regulaminu konkursu na 

stanowisko dyrektora publicznego przedszkola, publicznej szkoły podstawowej, publicznej 

szkoły podstawowej, publicznej szkoły ponadpodstawowej lub publicznej placówki oraz trybu 

pracy konkursowej informuję,  że do kolejnego konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora 

nowo powstającej jednostki – Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Myśliborzu, ul. 

Marcinkowskiego 10, nie wpłynęła żadna oferta. W tej sytuacji organ prowadzący (Zarząd 

Powiatu) na podstawie art. 63 ust. 12 ustawy Prawo oświatowe powierza stanowisko 

ustalonemu w porozumieniu z Kuratorem Oświaty kandydatowi. 

Jak stanowi ww. przepis, w celu uzyskania porozumienia z organem sprawującym 

nadzór pedagogiczny powierzenia stanowiska dyrektora placówki, organ prowadzący 

przedstawia kandydata Zachodniopomorskiemu Kuratorowi Oświaty w uzasadnionym 

wniosku. 

Proponuję, aby organ prowadzący wystąpił z wnioskiem o porozumienie w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora z art. 63 ust. 12 panu Zenonowi Wójciakowi – aktualnie 

wychowawcy Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. Powierzenia obowiązków 

dyrektora MOS w Myśliborzu dokonuje się na 1 rok szkolny (od 01.09.2023 do 31.08.2024). 

Odstępstwo od ogólnej zasady powierzenia stanowiska na okres 5 lat w tym przypadku jest 

uzasadnione decyzją kandydata. 

Pan Zenon Wójciak od 30 lat związany jest z edukacją i wychowaniem, posiada 

wieloletni staż pracy z dziećmi i młodzieżą niedostosowaną społecznie i zagrożoną 

niedostosowaniem społecznym. Jest nauczycielem dyplomowanym. W latach 2010–2015 

pełnił funkcję dyrektora MOW w Renicach, a w latach 2015–2017 był w ośrodku 

wicedyrektorem. W swojej pracy wykorzystuje swoje pasje, angażując się w organizację 

imprez sportowych, turystycznych i rekreacyjnych dla swoich podopiecznych. Posiada 

kwalifikacje do zarządzania placówką oświatową. Od 15 lat jest radnym gminy Myślibórz.” 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, że powierzenie stanowiska dyrektora nastąpi na okres 1 roku szkolnego, procedura 

jest podobna jak przy powierzeniu stanowiska dla dyrektora ZSiPO w Barlinku.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, co  przypadku, gdy Kurator Oświaty nie odniesie się do przedmiotowego wniosku? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że jest jeszcze czas na zajęcie przez Kuratora stanowiska w tej sprawie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wystąpienie z wnioskiem do Kuratorium Oświaty  

w Szczecinie o porozumienie w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu dla Pana Zenona Wójciaka na okres 1 roku szkolnego. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni: Mariusz Kuziel, Wioletta Drzewińska 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 13:25 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie finansowym  

oraz w planie wydatków na 2023 rok. 

 

Ewa Zawadzka – Główny Księgowy Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu z dnia 18.08.2023r.  

o dokonanie zmian w planie wydatków w jednostce na 2023 rok w kwocie 12 382,00 

zł. Złożyła wyjaśnienia dotyczące zmian wprowadzanych we wniosku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że wpłynął wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w zakresie 

zwiększenia wynagrodzeń w jednostce, zapytała, kiedy wniosek będzie przedstawiony na 

posiedzeniu Zarządu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że wniosek wpłynął w dniu 17.08.2023r, wskazał, że zostanie on rozpatrzony po 

powrocie Skarbnika Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy podwyżka wynagrodzeń nastąpi od miesiąca sierpnia? 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że temat ten zostanie przeanalizowany przez Skarbnika Powiatu, należy poczekać do 

tego czasu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2. wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu z dnia 17.08.2023r.  

o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu 

środków finansowych w ramach posiadanego budżetu o kwotę 21 500,00 zł w rozdziale 

85202 „Domy pomocy społecznej”.  Zwiększenie o kwotę 21 500,00 zł w paragrafie 

4300 „Zakup usług pozostałych” w celu zapewnienia środków na dostawę i montaż 

stolarki drzwiowej drzwi zewnętrznych budynku głównego DPS oraz drzwi 

wewnętrznych na drugim piętrze. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3. wniosek Naczelnika Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

z dnia 10.08.2023r. o dokonanie zmian w planie wydatków polegających na 

przesunięciu środków finansowych pomiędzy paragrafami w kwocie 4 000,00 zł  

z przeznaczeniem na koszty tłumaczenia. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

4. wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 17.08.2023r. znak 

EDR.3153.7.2023.AM o zwiększenie planu dochodów oraz wydatków Powiatu 

Myśliborskiego w wysokości  14.000 zł, w rozdziale 80195 (Pozostała działalność)  

w § 2130 (Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na zadania bieżące realizowane 

przez powiat na podstawie porozumień z organami administracji rządowej) oraz planu 

wydatków Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku, w rozdziale 80115 

(Technika), § 4240 – w wysokości 14.000 zł w związku z otrzymanym zawiadomieniem 

Wojewody Zachodniopomorskiego z 9 sierpnia 2023 roku o zwiększeniu planu 

wydatków budżetu środków krajowych Wojewody Zachodniopomorskiego dla Powiatu 

Myśliborskiego. Otrzymane środki zostały przyznane w związku z wnioskiem Powiatu 

Myśliborskiego o udzielenie wsparcia finansowego w 2023 roku na zakup dla 

Technikum Nr 1 w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku pomocy 

dydaktycznych, niezbędnych do realizacji programów nauczania z wykorzystaniem 

technologii informacyjno-komunikacyjnych w ramach Rządowego programu 

rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie 
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technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica”. 

W wyniku otrzymanej dotacji nastąpiło zwiększenie planu dochodów Powiatu 

Myśliborskiego oraz planu wydatków jednostki realizującej zadanie – Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku w wysokości 14.000 zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5. wniosek Starosty Myśliborskiego z dnia 21.08.2023r. znak EDR.0343.1.2023.JS  

o dokonanie zmian w planie wydatków na rok 2023 w kwocie 120,33 zł w związku  

z obowiązkiem odprowadzenia składki na ubezpieczenie społeczne płatne przez 

pracodawcę dla tłumacza języka litewskiego, który wykonał usługę podczas wizyty  

w Powiecie Myśliborskim delegacji z Vareny Litwa.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

6. wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Dębnie z dnia 

11.08.2023r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki, polegających na 

przesunięciu środków finansowych pomiędzy paragrafami w ramach posiadanego 

budżetu w  dziale 855 "Rodzina" rozdziale 85510 "Działalność w placówek 

opiekuńczo-wychowawczych" w kwocie  4 000,00 zł - zwiększenie w paragrafie 4410 

"Podróże służbowe krajowe" w celu zabezpieczenia delegacji krajowych pracowników 

placówki. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

7. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

04.08.2023r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2023 rok  

w rozdziale 85218 "Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie" i 85508 "Rodziny zastępcze" 

w zakresie polegającym na zwiększeniu wydatków o kwotę 13 805,40 zł, w paragrafie 

4410 - "Podróże służbowe krajowe" i paragrafie 4430 - "Różne opłaty i składki" w celu 

zabezpieczenia środków  na wypłatę delegacji dla pracowników PCPR oraz na wywóz 

odpadów komunalnych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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8. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

17.08.2023r. o dokonanie zwiększenia  w planie finansowym jednostki w dziale 852 

"Pomoc społeczna", rozdział 85295 "Pozostała działalność" polegającym na 

zwiększeniu środków na paragrafach, w kwocie 115.213,87 zł. Zwiększeniu w kwocie 

20.000,00 zł na paragrafie 401 "Wynagrodzenie osobowe pracowników”, w kwocie 

25.713,87 zł na paragrafie 411 "Składki na ubezpieczenie społeczne" w kwocie 500,00 

zł na paragrafie 412 "Składki na Fundusz Pracy", w kwocie 55.000,00 zł na paragrafie 

417 "Wynagrodzenia bezosobowe", w kwocie 6.000,00 zł na paragrafie 421 "Zakup 

materiałów i wyposażenia", w kwocie 8.000 zł na paragrafie 426 "Zakup energii". 

Zwiększenie na paragrafach pozwoli  na wypłatę wynagrodzeń i ich pochodnych osób 

zatrudnionych przy projekcie  "Regionalne Pogotowie Kryzysowe", oraz na 

prawidłowe funkcjonowanie "Regionalnego Pogotowia Kryzysowego" do końca 

projektu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

9. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

z dnia16.08.2023r. o zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2033 

w związku z realizacją projektu  pod nazwą „Regionalne Pogotowie Kryzysowe” 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego, realizowanego na podstawie umowy nr ROPS/166/2020 

zawartej w dniu 28 października 2020 roku. 

Zmiany, które Lider projektu wprowadził aneksem nr 4/ROPS/2023 zawartym w dniu 

30.06.2023 r.  polegają   na zmianie podziału środków finansowych na realizację 

projektu.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

10. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

4.08.2023r. o wprowadzenie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2033 w  zadaniu pn. "Prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi w Powiecie Myśliborskim" w związku ze zwiększeniem 

przez Wojewodę Zachodniopomorskiego dotacji celowej na 2023 rok o kwotę 62 

333,68 zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 4a) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia na 2023 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkól i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2023 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane 

dofinansowanie. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmiany w uchwale dokonuje 

się na wniosek Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy w sprawie wprowadzenia 

dodatkowej specjalności mediacje i negocjacje. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 344/1230/2023 z dnia 21 sierpnia 2023 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia na 2023 rok planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkól i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia 

na rok 2023 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe  

i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być 

przyznane dofinansowanie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmiana uchwały, dotyczy 

wykreślenia z wykazu obsługiwanych jednostek MOW w Renicach i dodania Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu.  

Ponadto w statucie uregulowano zapisy dotyczące obsługi DPS w Myśliborzu dot. sprzątania.  

oraz RPOT w Dębnie dot. sprzątania i transportu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

utworzenia Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie nadania 

numeru porządkowego Branżowej Szkole I Stopnia w Myśliborzu wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz Branżowej Szkole I Stopnia 
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Specjalnej w Myśliborzu wchodzącej w skład Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że w związku z utworzeniem  

z dniem 1 września 2023 roku Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Myśliborzu 

wchodzącej w skład Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu, tj. drugiej szkoły 

tego samego typu na terenie miasta Myślibórz tj. Branżowej Szkoły I Stopnia w Myśliborzu 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  należy wprowadzić 

numerację szkół.   

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie nadania numeru porządkowego 

Branżowej Szkole I Stopnia w Myśliborzu wchodzącej w skład Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Myśliborzu oraz Branżowej Szkole I Stopnia Specjalnej w Myśliborzu 

wchodzącej w skład Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów uchwał 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił projekt uchwały, dotyczy on skierowania projektów uchwał pod obrady sesji Rady 

Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 344/1231/2023 z dnia 21 sierpnia 2023 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił i odczytał wniosek. Poinformował, że przedmiotem sesji jest: 

 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie nadania numeru porządkowego Branżowej Szkole  

I Stopnia w Myśliborzu wchodzącej w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu oraz Branżowej Szkole I Stopnia Specjalnej w Myśliborzu wchodzącej w skład 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o złożeniu do Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu 

wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Prezesa Oddziału Północnej Izby Gospodarczej w Dębnie  

o uhonorowanie Pana Kazimierza Rocław Honorową Odznaką Gryfa 

Zachodniopomorskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotową sprawę.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, że Zarząd Powiatu pozytywnie zarekomendował kandydaturę Pana Kazimierza 

Rocław o nadanie Honorowej Odznaki Gryfa Zachodniopomorskiego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Odniosła się do przedmiotowego wniosku Północnej Izy Gospodarczej w Dębnie, zwróciła 

uwagę, że o nadanie odznaki wnioskować mogą jednostki samorządu terytorialnego  

i stowarzyszenia, zauważyła, że Powiat zatem może wystąpić jako jednostka z takim 

wnioskiem, odniosła się do zgłoszonej kandydatury i pracy jaką wykonuje na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. Zaproponowała złożenie wniosku o nadanie odznaki.   

  

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że również nie widzi przeszkód, aby wniosek został zgłoszony. Sprawa dotyczy 

uregulowania proceduralnie zgłoszenia kandydata, na co Zarząd wydał wcześniej pozytywną 

rekomendację.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosku o uhonorowanie Pana Kazimierza Rocław 

Honorową Odznaką Gryfa Zachodniopomorskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 16.08.2023r. w sprawie podpisania umowy najmu powierzchni 

użytkowej w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 19 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania  

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację dotyczącą podpisania umowy najmu powierzchni 

użytkowej w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. Andrzeja Romockiego 

„Morro” w Barlinku w celu postawienia dwóch automatów vendingowych. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał, czy stawka za najem powierzchni uległa zmianie? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania  

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie, zmiana następuje jedynie o wskaźnik GUS. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 16.08.2023r. w sprawie podpisania umowy najmu powierzchni 

użytkowej w budynku Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania  

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację dotyczącą podpisania umowy najmu powierzchni 

użytkowej w budynku Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu w celu postawienia 

dwóch automatów vendingowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w przedmiocie użyczenia pomieszczeń 

znajdujących się w budynku Starostwa Powiatowego  Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania  

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę dotyczącą podpisania z Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu porozumienia w przedmiocie użyczenia pomieszczeń znajdujących się  

w budynku Starostwa Powiatowego  Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13. Poinformowała, że 

przedmiotem użyczenia są pomieszczenia po byłym Wydziale GKN.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał, czy są to dodatkowe pomieszczenia? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania  

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie. Podała lokalizację przedmiotowych pomieszczeń. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie z Powiatowym Centrum Pomocy rodzinie  

w Myśliborzu porozumienia w przedmiocie użyczenia pomieszczeń znajdujących się  

w budynku Starostwa Powiatowego  Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Udzielenie pełnomocnictwa dla Pana Rafała Chmielewskiego reprezentującego 

Wykonawcę realizującego zamówienie obejmujące wymianę dźwigu osobowego  

w budynku Domu Pomocy Społecznej dla Osób  Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania  

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę, wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy udzielenia 

pełnomocnictwa Panu Rafałowi Chmielewskiemu – Prezesowi Zarządu CHMIELEWSKI S.A. 

z siedzibą w 05-532 Baniocha, w związku z realizacją zamówienia obejmującego wykonanie 

zadania pn.: „Wykonanie robót budowlanych związanych z wymianą dźwigu osobowego  

w budynku Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu” pełnomocnictwa do: 

1)    reprezentowania przed Urzędem Dozoru Technicznego w zakresie zgłoszenia urządzeń 

technicznych oraz przeprowadzenia w naszym imieniu wszelkich czynności związanych  

z badaniem odbiorczym; 

2)    odbierania decyzji administracyjnych oraz protokołów z badań w sprawach dotyczących 

zgłoszonych przez pełnomocnika. Niniejsze upoważnienie oznacza wyrażenie zgody na 

doręczanie przez Urząd Dozoru Technicznego (Prezesa UDT) pism, w tym pism  

w prowadzonym przez Prezesa UDT postępowaniu administracyjnym.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 344/1232/2023 z dnia 21 sierpnia 2023 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Przedłożenie informacji o stanowisku Burmistrza Dębna w sprawie wniosku Powiatu  

o dofinansowanie zadania polegającego na budowie chodnika przy ul. Chojeńskiej  

w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w odpowiedzi na pismo Zarządu Powiatu 

Burmistrz Dębna poinformował, że „całym sercem popiera inicjatywę budowy chodnika 

jednakże z uwagi na rozdysponowanie środków budżetowych na najbliższe lata nie będzie  

w stanie dofinansować opracowania dokumentacji projektowej. Deklaruje jednak, że Gmina 

będzie partycypować w kosztach budowy tego jakże ważnego przedsięwzięcia.  

Zwrócił uwagę, ze Wydział Dróg szacuje koszt opracowania dokumentacji projektowej na 

poziomie 50 000,00 zł – 60 000,00 zł. 
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Wskazał, że w związku z tym zadanie może zostać ujęte jako wniosek do projektu budżetu na 

rok 2024. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała na konieczność wykonania analiz w zakresie wykorzystania i oszczędności środków 

przeznaczonych na realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do pisma przekazanego przez Burmistrza Dębna, przekazała, że nie rozumie 

narracji wskazanej w piśmie, gdyż partycypacja w realizacji wspólnych działań nie powoduje 

to, że naciągamy jednostki samorządu terytorialnego na dodatkowe koszty, tylko te koszty 

pozwalają na wydłużanie tych inwestycji drogowych i wykonywanie ich w większej ilości. 

Zapytała, czy wydział nie ma zabezpieczonych środków na realizację tego zadania? Czy nie ma 

wolnych środków na wykonanie dokumentacji? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o wydatki inwestycyjne to Wydział nie dysponuje pulą środków, 

dostaje jedynie konkretne kwoty na konkretne zadania. Dopiero jak będą kończone zadania, to 

być może jakieś środki zostaną uwolnione, na chwilę obecną wszystko jest zaangażowane 

umowami. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

  

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o stanowisku Burmistrza Dębna w sprawie 

wniosku Powiatu o dofinansowanie zadania polegającego na budowie chodnika przy ul. 

Chojeńskiej w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nowogródek Pomorski  

w sprawie powierzenia Gminie zadania publicznego w zakresie zarządzania odcinkiem 

drogi powiatowej nr 2108Z i odcinkiem drogi powiatowej nr 2109Z na odcinku Giżyn – 

Nowogródek Pomorski w zakresie pełnienia funkcji inwestora. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że Gmina Nowogródek jest w trakcie 

opracowania dokumentacji i potrzebuje  zawarcia porozumienia w sprawie powierzenia Gminie 

zadania publicznego w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 2108Z i odcinkiem 

drogi powiatowej nr 2109Z na odcinku Giżyn-Nowogródek Pomorski w zakresie pełnienia 

funkcji inwestora aby móc wydatkować środki na opracowanie tego projektu. Poinformował, 

ze w 100% zadania jest finansowane przez Gminę Nowogródek Pom. Poinformował  

o podjętych uchwałach Rady Powiatu i Rady Gminy Nowogródek Pom. w sprawie powierzenia 

Gminie przedmiotowego zadania publicznego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie porozumienia z Gminą Nowogródek Pomorski  

w sprawie powierzenia Gminie zadania publicznego w zakresie zarządzania odcinkiem drogi 
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powiatowej nr 2108Z i odcinkiem drogi powiatowej nr 2109Z na odcinku Giżyn – 

Nowogródek Pomorski w zakresie pełnienia funkcji inwestora. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenie wniosku o przyznanie odszkodowania z tytułu przejęcia gruntów pod drogi 

publiczne. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w latach 2004-2005 w ramach zadania 

polegającego na modernizacji dróg powiatowych nr 2116Z i 2124Z został wybudowany 

chodnik. W roku 2022 w trakcie okazania granic nieruchomości ujawniono, że część chodnika 

została wykonana na nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej. Na wniosek 

właściciela gruntu Wójt Gminy Nowogródek Pom. dokonał podziału działki na potrzeby 

poszerzenia pasa drogowego. Właściciel działki zwróciła się do tut. Organu o odszkodowanie 

z tyt. przejęcia gruntów pod drogi publiczne. Poinformował, że Wydział szacuje, iż kwota 

odszkodowania to ok. 2 100,00 zł, natomiast właściciel nieruchomości proponuje kwotę 

10 000,00 zł. Wobec dużej rozbieżności pomiędzy oczekiwaniami właściciela nieruchomości  

a szacowaną wartości Wydział rekomenduje sporządzenie operatu szacunkowego przez 

uprawnionego rzeczoznawcę. Będzie on podstawą do wydania decyzji administracyjnej. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Również wskazał na różnicę pomiędzy szacowaną kwotą odszkodowania, a żądaniem 

wnioskodawcy.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o sporządzeniu operatu szacunkowego przez uprawnionego 

rzeczoznawcę dla nieruchomości. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Zapoznanie się z decyzją Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 2.08.2023r.  

w sprawie czasowego zaprzestania działalności Oddziału Chirurgii z Blokiem 

Operacyjnym Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 26 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową decyzją. 

 

Ad. 18 

Rozpatrzenie wniosku grupy radnych Rady Miejskiej w Barlinku przekazanego przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Barlinku pismem z dnia 31.07.2023r. znak 

RO.III.0004.52.2023 w sprawie podjęcia uchwały zwiększającej udziały właścicielskie  

w Spółce Szpital Barlinek do 50%. 
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(Pismo stanowi załącznik Nr 27 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy wniosek. Odniósł się do przedmiotowego wniosku. 

Zwrócił uwagę na brak wcześniejszych rozmów w przedmiotowej sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, że Zarząd Powiatu nie jest kompetentny do podjęcia decyzji w tej sprawie, decyzje 

w sprawie zwiększenia udziałów podejmuje Rada Powiatu, zatem wniosek należy skierować 

do Komisji Stałych Rady Powiatu celem zajęcia stanowiska w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem grupy radnych Rady Miejskiej w Barlinku  

w sprawie podjęcia uchwały zwiększającej udziały właścicielskie w Spółce Szpital Barlinek 

do 50% i podjął decyzję o skierowaniu przedmiotowego wniosku celem zajęcia stanowiska do 

Komisji Stałych Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 19 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wniosek o przygotowanie przez Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu informacji na temat komu przydzielono asystenta osoby niepełnosprawnej na 

terenie Powiatu Myśliborskiego, według jakiego trybu i zasad byli przydzielani asystenci oraz 

w jakim wymiarze godzin. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii związanej z problemem przydzielenia dla mieszkańca Powiatu 

asystenta osoby niepełnosprawnej. Zwróciła uwagę, na realizację programu w poszczególnych 

gminach. Zwróciła uwagę, że część z gmin nie wystąpiła z wnioskiem o pozyskanie środków 

na realizację tego zadania. Odniosła się do potrzeb mieszkańców w zakresie asystentury. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na spadek diagnozowania środowiska osób niepełnosprawnych w gminach.  

2. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o rozpatrzenie przez Zarząd wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie  

w sprawie dofinansowania do inwestycji dotyczącej remontu oddziału dziecięcego? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wskazał, że pismo w tej sprawie było przedstawione na posiedzeniu Zarządu, zwrócił uwagę, 

ze prace inwestycyjne trwają, w tej sprawie zostaną przeprowadzone rozmowy z Prezesem 

Spółki.  

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 20 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 

 


